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Abstract (en)
[origin: CN104879019A] The invention relates to a cash box (10, 100, 102) comprising a receiving area (24) for receiving a value note stack and
a first opening (18) for manually feeding and removing notes of value, which first opening is closable by a cover (16). On the cover (16), a height
limiter (36) for adjusting the height of the receiving area (24) is provided, this height limiter (36) comprising at least one finger (40, 42) which, at least
when the cover (16) is closed, projects into a recess (44, 46) of a retaining element (30).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Geldkassette (10, 100, 102) mit einem Aufnahmebereich (24) zur Aufnahme eines Wertscheinstapels und einer über
einen Deckel (16) verschließbaren ersten Öffnung (18) zum manuellen Zuführen und Entnehmen von Wertscheinen. An dem Deckel (16) ist ein
Höhenbegrenzer (36) zum Einstellen der Höhe des Aufnahmebereiches (24) vorgesehen, wobei dieser Höhenbegrenzer (36) mindestens einen
Finger (40, 42) umfasst, der zumindest bei geschlossenem Deckel (16) in eine Aussparung (44, 46) eines Rückhalteelementes (30) hineinragt.
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